
Zápis ze zasedání Akademického senátu PřF JU dne 14. 05. 2018 
 

Přítomni:    Hana Šantrůčková, Roman Fuchs,  Petr Šmilauer, Magda Zrzavá,  Milan Štech,  Martin 

Selinger, Jarmila Krásová, Tereza Drábková, Jakub  Vlček,  

Omluveni: Lenka Závitkovská, Jan Lepš 

Hosté: František Vácha, Veronika Přibylová, Tereza Švojgrová, Marie Šmilauerová 
 
Zápis provedl: Martin Selinger 

 

1) Děkan představil finální verzi rozpočtu PřF JU, do které byly oproti předběžné verzi zahrnuty 

náklady na nákup terénního auta pro V. Novotného. Senát tuto variantu rozpočtu schválil. 

 

2) Senát schválil změny Volebního a Jednacího řádu AS PřF JU. 

 

3) Senát doporučil děkanovi zavedení elektronických indexů (EI) s tím, aby tradiční papírové 

indexy byly nepovinné. Dále navrhuje, aby (i) v případě rozporu ve známkách mezi EI a 

tradičním indexem byl upřednostněn index papírový a (ii) přednášejícím byla dána maximální 

lhůta pro zapsání známek do STAGu. 

 

4) Senát navrhuje děkanovi přidat do  DPP/DPČ pro externí přednášející formulaci o povinnosti 

vypsání alespoň jednoho termínu zápočtu a zkoušky v areálu JU nebo v případně v místě 

konání kurzu 

 

5) Dva studenti odcházejí ze senátu z důvodu ukončení studia (Tereza Drábková, Martin 

Selinger). Předsedkyně senátu oslovila první dva studentské náhradníky,  Bc. Hynka Mazance, 

Ondřeje Doktora, kteří členství v senátu přijali. 

 

6) Děkan informoval o snaze PřF JU odkoupit od BC AV ČR ubytovací prostory v  budově B. 

 

7) Senát otevřel otázku voleb nového děkana pro období od 1.4.2019. Navrhuje, aby volby 

proběhly do konce roku 2018. Proběhla diskuze o vhodných kandidátech. 

 

8) Jakub Vlček upozornil na špatný stav plátna a projektoru v Pč1, děkan přislíbil uhrazení 

z rezerv 

 

Zápis schválen AS PřF JU 
 

 

 

 

 

 


